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(ingezonden 2 juli 2024)

Vragen van het lid Piri (GroenLinks-PvdA) aan de minister van Asiel en Migratie over het 
corruptieschandaal rond de asielopvang in Van der Valk-hotels. 

Bent u bekend met het bericht ‘Van der Valk-keten claimt 55 mln schade om ‘corrupte’ 
asielopvang’? [1]
 

Op welke wijze wordt op dit moment geprobeerd om fraude tegen te gaan bij contracten met 
hotels voor asielopvang?
 

Is de berichtgeving over het corruptieschandaal rond de asielopvang in Van der Valk-hotels 
aanleiding om deze werkwijze aan te scherpen? Zo ja, op welke manier? Zo nee, waarom niet?
 

Klopt het dat via tussenpersoon LCHD op dit moment nog ‘duizenden hotelbedden’ onder 
contract zijn bij het COA en hoe snel kan dit worden beëindigd?
 

Is bekend of de bewuste intermediair, LCHD, ook bij andere hotelketens een rol heeft gespeeld 
bij de asielopvang? Zo nee, bent u voornemens dit te onderzoeken?
 

Ontvangt u signalen dat dergelijke praktijken vaker voorkomen? Zo nee, bent u voornemens hier 
onderzoek naar te doen?
 

Bent u voornemens aangifte te doen en welke andere sancties bent u voornemens in te stellen, 
met het oog op gemoeid gemeenschapsgeld? 
 

Kunt u deze vragen individueel beantwoorden en kunt u dat doen voor 22 juli 2024?

 

 

[1] FD, 27 juni 2024, 'Van der Valk-keten claimt €55 mln schade om 'corrupte' 
asielopvang', fd.nl/bedrijfsleven/1521161/van-der-valk-keten-claimt-55-mln-schade-om-
corrupte-asielopvang


